
Elkészült a Csipkeházi 
óvoda korszerűsítése
KISKUNHALAS Elkészült a Kis
kunhalasi Bóbita Óvoda és 
Bölcsőde Vasút Utcai Tag
óvodájának (Csipkeházi óvo
da) energetikai korszerűsíté
se. A  beruházástól az önkor
mányzat azt várja, hogy si
kerül csökkenteni a felhasz
nált energiamennyiséget, er
re azért is nagy szükség lesz, 
mert az önkormányzat hosz- 
szú távú energetikai szerző
dései hamarosan lejárnak és 
a villamos energiáért nagy
jából a kétszeresét, a gázért 
pedig az eddigi ár három
szorosát kell majd fizetnie.
A kiskunhalasi választóke
rületben mostanra az önkor
mányzati és állami fenntar
tású közintézmények több
ségét, mintegy 20 milliárd 
forintból sikerült energeti
kailag felújítani, így az in
tézmények a magasabb ener
giaárak ellenére is bizakod
va tekinthetnek a közelgő fű
tési szezon elé. ► 3  Az  intézményben  bizakodva  tekinthetnek  a  közelgő  fűtési  szezonra. Fotó: Pozsgai Ákos



Kevesebb energiát 
használnak majd el

Az óvodások ellátása biztonságosabbá vált a kiskunhalasi intézményben A szerző felvétele

Elkészült a Kiskunhalasi 
Bóbita Óvoda és Bölcsőde 
Vasút Utcai Tagóvodájának 
(Csipkeházi óvoda) energe
tikai korszerűsítése. A beru
házástól az önkormányzat 
azt várja, hogy sikerül csök
kenteni a felhasznált ener
giamennyiséget.
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KISKUNHALAS A választóke
rületben mostanra az önkor
mányzati és állami fenntartá
sú közintézmények többségét 
mintegy 20 milliárd forintból 
sikerült energetikailag felújí
tani, így az intézmények a ma
gasabb energiaárak ellenére is 
bizakodva tekinthetnek a kö
zelgő fűtési szezon elé.

Az önkormányzat intézmé
nyei épületenergetikai fej
lesztésére 314,2 millió forin
tot nyert a Terület- és Telepü
lésfejlesztési Operatív Prog
ram Plusz pályázat keretében. 
A beruházási csomag része
ként három épületegyüttes - 
a Vasút Utcai Tagóvoda, a régi 
városháza épülete, valamint a 
Szabó Ervin utcán önkormány
zati lakások energetikai kor
szerűsítése valósul meg.

A Vasút Utcai Tagóvoda ener
getikai felújítása mostanra be
fejeződött, a megújult intéz
ményt kedden délelőtt adták 
át. A kivitelezési munkálatokat 
a FLIESENBAU Ipari és Szol
gáltató Kft. végezte, a felújítás 
során külső hőszigetelést és új 
homlokzati festést kapott az 
épület, újakra cserélték a régi 
külső nyílászárókat, amelyek 
megőrizték korábbi formáju
kat, és fából készültek, dupla 
rétegű üveggel. Szigetelték a 
zárófödémet, a pincét és kor
szerűsítették a fűtésrendszert. 
Új gázkazánt építettek be és a 
régi radiátorok helyére új, kor
szerű radiátorokat szereltek fel. 
Az energetikai korszerűsítés 
mellett akadálymentesítették 
az intézményt, számolt be a be
ruházás részleteiről Kuris Ist
ván László alpolgármester.

Szeriné Ferencsik Yvette, 
a kiskunhalasi Bóbita Óvoda 
és Bölcsőde vezetője kiemelte, 
hogy az épület korábban már 
napelemeket kapott, így arra 
most nem kellett külön költe

ni. - A  családias jellegű óvo
da eddig is népszerű volt, most 
még inkább kedvelni fogják a 
halasiak - tette hozzá az in
tézmény vezetője, aki elmond
ta, hogy három csoporttal mű
ködik az óvoda, kis-, középső-  
és nagycsoporttal, és 60-70 fő 
között mozog az ide járó gyere
kek száma.

Nagyon jó azt látni, hogy mi
lyen jó minőségben újította fel 
az óvodát a kivitelező. Az ener
getikai megújítás mellé az ön- 
kormányzat is tudott hozzáad
ni egy kis önrészt, így a bel
ső festések és a tető karban
tartása is megtörténhetett. Bí
zom abban, hogy az óvoda hosz- 
szú időre fogja tudni szolgálni 
a halasiakat - mondta Fülöp 
Róbert polgármester, aki sze
rint elmondható, hogy az ön- 
kormányzati ingatlanok jó ál
lapotban vannak, szinte az 
összeset sikerült felújítani, fő
ként energetikai felújítások va
lósultak meg, így alkalmasak 
arra, hogy ellássák a feladatu
kat. A még hátralévő két beru
házással együtt az önkormány
zat, mintegy 800 millió forintot 
költ az épületei energetikai fel
újítására.

- Ez nagyon fontos abban 
az időszakban, amikor az 
energiaárak ilyen hektikusan 
mozognak és változnak a kö
rülmények. A  legjobb pilla
natban értünk el erre a pont
ra - fogalmazott a városve
zető, aki lapunknak elmond
ta, hogy a korábbi hosszú tá
vú szerződések, amelyek biz
tosították az eddigi kedve
zőbb energiaárakat, hamaro
san lejárnak. - A nyáron le
folytattuk a közbeszerzési el
járásokat az energiahordozók 
vonatkozásában, az áramért 
nagyjából a kétszeresét, a gá
zért viszont a háromszorosát 
kell majd fizetni, ami még így 
is kedvezőbb, mint ahogy ar
ra az elmúlt évben volt pél
da, amikor az önkormányza
toknak az energiaárak koráb
bi tízszeresét kellett fizetniük 
- tette hozzá. A megvalósult 
energetikai beruházásoknak 
köszönhetően, és az átgondolt 
energiafelhasználással azon
ban Fülöp Róbert bízik abban, 
hogy magasabb energiaárak 
ellenére is működőképesek 
maradnak az önkormányza
ti intézmények. A  polgármes
ter kiemelte azt is, hogy az el

múlt időszakban kormányzati 
segítség is érkezett az önkor
mányzatnak a megemelke
dett energiaárak kompenzá
lására. A polgármester szólt 
arról is, hogy az egyre növek
vő igények miatt, egy új böl
csődét is szeretne építeni az 
önkormányzat, amely a Kert
városi Tagóvoda mellett kap
na helyet, ehhez hamarosan 
pályázatot nyújt be az önkor
mányzat.

Bányai Gábor kormánybiz
tos, a térség (Fidesz-KDNP) 
egyéni országgyűlési képvi
selője azt hangsúlyozta, hogy 
a választókerületben az ösz- 
szes állami, önkormányza
ti fenntartású közintézmény 
vagy újjáépült, vagy részlege
sen, illetve teljesen fel lett újít
va. - Nagyon sok helyen új in
tézmények épültek, bölcsőde, 
óvoda, általános iskola, közép
iskola szintjéig, közel 20 mil
liárd forint fejlesztési összeg 
érkezett az elmúlt esztendők
ben ebbe a térségbe - mondta 
a kormánybiztos. Hozzátette: 
a 2024-2028-as ciklus kiemel
kedő vállalkozása lesz a hala
si kórház felújításának máso
dik üteme.
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